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§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande önskade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Fastställande av dagordningen. 

Utsänt förslag till dagordning godkändes. 

§ 3 Val av justerare 

Birgitta valdes att justera protokollet. 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Genomgång av föregående protokoll (Nr 6), protokollet godkändes och lades till 

handlingarna. 

§ 5 Ekonomi 

Leif-Göran presenterar den ekonomiska situationen. 

Våra ekonomiska händelser under juli och augusti har varit fåtaliga och enligt plan. 

Totala intäkter under juli och augusti är: 15.820 kr 



Alingsås SS som vi beviljat uppskov med betalning av medlemsavgiften 2024 betalade 
15.820 kr 2024-07-01. Härmed är alla medlemsavgifter 2024 inbetalade. 
 
Upplupna kostnader under juli och augusti är: 24.334 kr 
 
- Månadsavgift Företagskto M-bank = 70 kr + 70 kr = 140 kr 
- Pigment Säkerhet Q1 - Q3 = 2.500 kr  
- Bidde Serviceavgift Q3-24 = 3.750 kr 
- "Prova på" i Svanesund, annonsering = 6.249 kr (total kostnad för "Prova på" = 24.787 kr) 
- Vattenrådet årsavgift 2024 = 1.125 kr 
- Kostnader för delegater BR i Örebro = 10.570 kr 

 
Vårt resultat 2024-08-31 åtd är: 124.457 kr 
 
Kassa och Bank 2024-08-31 är totalt: 620.859 kr 
 
- Swedbank =  512 kr 
- Marginalen = 620.347 kr, varav ändamålsreserverat för VBF-100 år 200.000 kr  
 
Förväntade intäkter för kommande period: c:a 18.600 kr 
 
- SBU-bidrag för "Prova på" (max 45.000 kr = 75% av budgeterad kostnad),  
Vår verkliga kostnad 24.787 kr x 75% = 18.600 kr  
 
Förväntade kostnader för kommande period: 
- Månadsavgift Företagskonto M-bank = 70 kr 
- Kanske några reseräkningar = 5.000 kr 
- Planeringskonferenskostnad 5 september = 4.000 kr 
- Kostnader XRF-mätning = 5.000 kr ?? 

 
Övrigt: 
 
Alingsås SS har för avsikt att begära utträde från VBF/SBU och enbart ha kvar sitt medlemskap i 
SSF. Inget har formulerats skriftligt ännu. 
Man har beslutat att kontakta Mjörns Motorbåtssällskap, Leo är villig att visa hur man använder 
BAS, för att få deras erfarenheter om hur man kan få ut mest fördelar med att använda BAS. 
Inget har hänt ännu. 
 

- Lasse får i uppgift att reda ut skillnaden i försäkringar mellan SSF och SBU  
- Jonas informerar lite om SBU styrelsemöte, man har tappat ca: 4 000 medlemmar. SBU 

kommer inte att nå budgeten.  
 

§ 6 Sjösäkerhetskurs 

- 28/9 och 9/11 ÖMC har ny VD som sett över sin situation och kostnader och erbjudit 

36 000:- plus två instruktörer14 480 20st 2 524:- minus 10%. Birgitta har bokat av 

28/9, Birgitta kommer att skicka ett mejl till ÖMC och informera om att VBF 

kommer att boka två kurser även för 2025. Birgitta undersöker kostnad för liknade 

kurs hos konkurerade företag. 

 



§ 7 Miljöinformation 

- Stellan informerar

- En stor bit är båtbottenfärger intresset är störst i GBG området, har en XRF

mätnings kurs planerad till den 12,13 oktober i Långedrag. Sista anmälningsdagen

är 6/9.

- Kostnad för låna mätinstrumet 350:-/mätning samt 1 000:- som en

bokningskostnad, varje mätning lagras i instumentet. VBF kommer att ta ut en

ersättning för det admistrtiva arbetet. Lasse föresår att VBF använde sig av samma

ersättning som SBU har för BAS support.

- Kostnad för XRF utbildningen 350:- betals av VBF.

- Bosse föreslår att bjuda in Båtliv till utbildningen.

- VBF bör ansvara för instrumentet.

- Stellan föreslår att VBF skall vara stöttande och rådgivande för sanering av

båtbottnar.

- Avfallshanterings planen är fortfarande aktuell.

- Miljökomitén arbetar med en ny uppdaterad miljöstrategi för SBU.

- Östersjön har stort fokus av Miljökomitén.

- VBF är med i vattenrådet för Bohuskusten, Stellan kommer att delta i ett

seminarium, havsbaserad vindkraft under oktober.

- Stellan föreslår att VBF skall ordna ett miljmöte för att informera klubbar.

§ 8 Information om ny generalsekreterare SBU kansli 

- Jonas och Lasse informerar om att en ny generalsekreterare har beslutats av SBU

styrelse och skall handlägas.

§ 9 VBF Prova på Dag – summering och lärdom för 2025 

- Jonas summerar att det blev lite kort om tid i slutet. För kommande år bör vi

starta planeringen mycket tidigare, kostnad se Leif-Görans rapport.

- Öckerö som var villig att arangera 2024 kommer att vidtalas för att arrangera

2025 års Prova på Dag.

- Birgitta kontaktar Öckerö för att diskutera ett upplägg.

- Bosse tycker att Kommunens aktiviteter tog lite udden av vår verksamhet.

- Prova på dagen skall rikta sig till alla.

§ 10 Information om Organisationsgruppens arbete

- Jonas informerar om möte med arbetsgruppen, ”Norrlands gruppen” Hans Ölund

har kontakt gruppen och bestämt ett möte.

- Resutaten av arbetet med besöken av klubbarna kommer att sammanställas och

presenteras under hösten.

§11 Rapporter och Övrigt 

- Bosse

o Information om båtmässor, Svenska mässan har hört av sig, Bosse har

informerat om att årets båtklubb kommer att delas ut på klubben som

vinner.

o Båtmässan i Gbg förändrar sin organisation.

o Janne Sjörngren tar över efter Jacob Ryder.

o Båtlivets stependium för unga hjältar, kommer att delas ut på båtmässan i

Stockholm.



- Folke

o Lite kontakt med Långa bron annars ganska lugnt.

- Krister

o Sjösäkerheten hade ett möte, Per Ingberg skadereglerare från Svenska sjö

berättade om QR-koder.

o Redovisade om att det var 5 500 person som tagit förarbevis för

vattenskoter.

o Har skapat en grupp för utbildning.

- Leif-Göran

o Ingsjögruppen har haft möte och diskuterade VHF och den dåliga

täckningen.

o Göta Kanal och rabbaten som VBF har, vilket visar sig att alla får.

o Besök av miljöminstern som informerade om XRF mätningar.

- Lasse

o Båtklubbsförsäkring SBU har avtal med Trygga Hansa skadereglering

sköts av Svenska Sjö. Premierna omsätter ca:2,5milj

o SBU kommer att få en återbäring på ca: 500 000 av Tryg Hansa.

o Det har visat sig att många klubbar är dubbelförsäkrade.

o SBU skall ta fram ett webbinar för att informera om försäkringarna.

o Ekonomin för SBU har man konstaterat att man fått in 425 000 mindre i

avgifter. Detta beror på att vi är 4 500 medlemmar mindre.

o Tidningeng Båtliv har man tappat 300 000 i annosintäkter

o Svenska Sjö överträffar budget och levererar ett större bidrag.

- Jonas

o Höstmötet, när skall vi ha det? Förslag 9 eller 16/10

o Unionsrådet äger rum 23-24 november.

- Birgitta

o Julbord föreslaget Novotell 5 december.

- Conny

o Möte med Lindgrens hamn 16 sep för presentation av BAS.

- Stellan

o Inget utöver vad som redan redovisats.

- Jan

o Inget för tillfället.

§ 12 Kommande möten
9 okt 11.00-16.00 Ordinarie styrelsemöte Plats Långedrag 

12 nov 11.00-16.00 Ordinarie styrelsemöte Plats Långedrag 

16 nov 09.00-14.00 Höstmöte  

12 dec 13.00-? Ordinarie styrelsemöte Julbord Plats Långedrag/Långedrags värdshus.



§ 13 Mötets avslutning

Ordföranden tackade alla för ett bra möte och förklarade mötet avslutat. 

Göteborg 2024-09-10 

 Jonas Turitz  Conny Olsson Birgitta 

     Jonas Turitz      Conny Olsson Birgitta 

Ordförande Sekreterare Justerare


	§ 1 Mötets öppnande
	§ 2 Fastställande av dagordningen.
	§ 3 Val av justerare
	§ 4 Föregående mötesprotokoll
	§ 5 Ekonomi
	§ 6 Sjösäkerhetskurs
	- 28/9 och 9/11 ÖMC har ny VD som sett över sin situation och kostnader och erbjudit 36 000:- plus två instruktörer14 480 20st 2 524:- minus 10%. Birgitta har bokat av 28/9, Birgitta kommer att skicka ett mejl till ÖMC och informera om att VBF kommer ...
	§ 7  Miljöinformation
	- Stellan informerar
	- En stor bit är båtbottenfärger intresset är störst i GBG området, har en XRF mätnings kurs planerad till den 12,13 oktober i Långedrag. Sista anmälningsdagen är 6/9.
	- Kostnad för låna mätinstrumet 350:-/mätning samt 1 000:- som en bokningskostnad, varje mätning lagras i instumentet. VBF kommer att ta ut en ersättning för det admistrtiva arbetet. Lasse föresår att VBF använde sig av samma ersättning som SBU har fö...
	- Kostnad för XRF utbildningen 350:- betals av VBF.
	- Bosse föreslår att bjuda in Båtliv till utbildningen.
	- VBF bör ansvara för instrumentet.
	- Stellan föreslår att VBF skall vara stöttande och rådgivande för sanering av båtbottnar.
	- Avfallshanterings planen är fortfarande aktuell.
	- Miljökomitén arbetar med en ny uppdaterad miljöstrategi för SBU.
	- Östersjön har stort fokus av Miljökomitén.
	- VBF är med i vattenrådet för Bohuskusten, Stellan kommer att delta i ett seminarium, havsbaserad vindkraft under oktober.
	- Stellan föreslår att VBF skall ordna ett miljmöte för att informera klubbar.
	§ 8 Information om ny generalsekreterare SBU kansli
	- Jonas och Lasse informerar om att en ny generalsekreterare har beslutats av SBU styrelse och skall handlägas.
	§ 9 VBF Prova på Dag – summering och lärdom för 2025
	- Jonas summerar att det blev lite kort om tid i slutet. För kommande år bör vi starta planeringen mycket tidigare, kostnad se Leif-Görans rapport.
	- Öckerö som var villig att arangera 2024 kommer att vidtalas för att arrangera 2025 års Prova på Dag.
	- Birgitta kontaktar Öckerö för att diskutera ett upplägg.
	- Bosse tycker att Kommunens aktiviteter tog lite udden av vår verksamhet.
	- Prova på dagen skall rikta sig till alla.
	§ 10 Information om Organisationsgruppens arbete
	- Jonas informerar om möte med arbetsgruppen, ”Norrlands gruppen” Hans Ölund har kontakt gruppen och bestämt ett möte.
	- Resutaten av arbetet med besöken av klubbarna kommer att sammanställas och presenteras under hösten.
	§11 Rapporter och Övrigt
	- Bosse
	o Information om båtmässor, Svenska mässan har hört av sig, Bosse har informerat om att årets båtklubb kommer att delas ut på klubben som vinner.
	o Båtmässan i Gbg förändrar sin organisation.
	o Janne Sjörngren tar över efter Jacob Ryder.
	o Båtlivets stependium för unga hjältar, kommer att delas ut på båtmässan i Stockholm.
	- Folke
	o Lite kontakt med Långa bron annars ganska lugnt.
	- Krister
	o Sjösäkerheten hade ett möte, Per Ingberg skadereglerare från Svenska sjö berättade om QR-koder.
	o Redovisade om att det var 5 500 person som tagit förarbevis för vattenskoter.
	o Har skapat en grupp för utbildning.
	- Leif-Göran
	o Ingsjögruppen har haft möte och diskuterade VHF och den dåliga täckningen.
	o Göta Kanal och rabbaten som VBF har, vilket visar sig att alla får.
	o Besök av miljöminstern som informerade om XRF mätningar.
	- Lasse
	o Båtklubbsförsäkring SBU har avtal med Trygga Hansa skadereglering sköts av Svenska Sjö. Premierna omsätter ca:2,5milj
	o SBU kommer att få en återbäring på ca: 500 000 av Tryg Hansa.
	o Det har visat sig att många klubbar är dubbelförsäkrade.
	o SBU skall ta fram ett webbinar för att informera om försäkringarna.
	o Ekonomin för SBU har man konstaterat att man fått in 425 000 mindre i avgifter. Detta beror på att vi är 4 500 medlemmar mindre.
	o Tidningeng Båtliv har man tappat 300 000 i annosintäkter
	o Svenska Sjö överträffar budget och levererar ett större bidrag.
	- Jonas
	o Höstmötet, när skall vi ha det? Förslag 9 eller 16/10
	o Unionsrådet äger rum 23-24 november.
	- Birgitta
	o Julbord föreslaget Novotell 5 december.
	- Conny
	o Möte med Lindgrens hamn 16 sep för presentation av BAS.
	- Stellan
	o Inget utöver vad som redan redovisats.
	- Jan
	o Inget för tillfället.
	§ 12 Kommande möten
	§ 13 Mötets avslutning



